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Jaarverslag 2023 - Vereniging Assen Oud-Zuid. 

Dit verslag geeft een overzicht van onze activiteiten én wat er verder speelt in onze wijk in het jaar 

2023. 

 

Activiteiten. 

1. Straatpuzzeltocht 

In december 2023 is wederom huis-aan-huis een fotopuzzeltocht verspreid. Inwoners van 

onze wijk moesten met de puzzel geometrische vormen opzoeken, welke tot een oplossing 

van een woordraadsel leidde. Uit de goede oplossing werden drie winnaars getrokken, die 

verrast werden met mooie prijzen. 

Van deze puzzel is veel gebruik gemaakt en zijn veel positieve reacties ontvangen. Dus in de-

cember 2024 volgt een nieuwe puzzel. 

 

2. Nieuwjaarsreceptie op 22 januari 2023. 

Deze vaste, op traditie gestoelde, activiteit werd goed bezocht. Het was in het Duurzaam-

heidscentrum een gezellige drukke bijeenkomst met livemuziek.  

 

3. Gezellig ‘Samen eten’. 

Deze activiteit heeft regelmatig plaatsgevonden en blijkt in een behoefte te voorzien.  

In eerste instantie werd in 2023 nog gebruik gemaakt van het Duurzaamheidscentrum, maar 

om verschillende redenen moesten wij omzien naar een ander restaurant. Na enig zoekwerk 

zijn wij uitgekomen bij Restaurant Prügel. Deze locatie wordt in hoge mate gewaardeerd 

door de betere bereikbaarheid en gezelligheid. In december 2023 telden we op een avond 33 

deelnemers! 

 

4. Jeu de boules. 

Nabij Zuidhaege ligt een jeu de boules baan, welke in 2020 door de Gemeente Assen is opge-

knapt. Een vaste groep inwoners maakt bij mooi weer in de zomer gebruik van deze baan.  

 

5. Energiebesparing en duurzaamheid. 

In 2023 zijn de contacten met de Gemeente Assen geïntensiveerd en hebben nu tot daad-

werkelijke stappen geleid: 

* De oprichting van een Fix-team, bestaande uit eigen inwoners van onze wijk, die ingescha-

keld werden om gratis eenvoudige duurzaamheidsmaatregelen aan te brengen als radiator-

folie, tochtstrips, etc.  

* De beschikbaarheid van een energiecoach (vanuit de Gemeente Assen) 

* De start van een traject waarin wijkbewoners deskundig advies (echt maatwerk) kunnen 

ontvangen v.w.b. verduurzaming. Helaas is door allerlei omstandigheden de uitvoering hier-

van door de Gemeente ernstig vertraagd. Eind december 2023 zijn pas de eerste concrete 

stappen gezet. 

* Op 16 november 2023 was er een informatieavond over de mogelijkheden van collectieve 
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inkoop van zonnepanelen. Het bedrijf Waardevolt uit Bovensmilde is door de betrokken 

werkgroep geselecteerd als uitvoerende partij. 

 

Al deze stappen en initiatieven moeten ertoe leiden dat onze wijk de kansen benut om duur-

zaam te worden; ook voor huizen van een eeuw oud! 

 

6. Plant- en opruimdag op 7 oktober 2023 

Ongeveer 40 wijkbewoners begonnen met een gezellig kopje koffie of thee. Daarna in groep-

jes de wijk in, opruimen en/of bollen planten. We sloten af met soep en broodjes. 

Volgens de deelnemers was het een zeer geslaagde ochtend en vraagt om een vervolg. 

 

7. ZomerBuurtFeest 15 juli 2023 en Zomerbarbecue op 10 augustus 2023. 

Helaas waren de weergoden ons niet gunstig gezind en werd er op 15 juli 2023 onweer en 

regen verwacht. Op 12 juli 2023 is besloten het ZomerBuurtFeest te annuleren. Jammer, 

maar het kon niet anders.  

Om later voor het ZomerBuurtFeest een alternatieve datum te vinden bleek niet mogelijk en 

werd besloten een kleinschalige ZomerBarbecue te organiseren in Restaurant Prügel op 10 

augustus 2023. Dit pakte goed uit, mooi weer en zeer tevreden deelnemers! 

 

8. Activiteitendag 

Begin 2023 hebben we geflyerd voor een Activiteitendag in september 2023. De wijk zou dan 

moeten bruisen van activiteiten: straatverkoop, huizen bezichtiging, duo fietsen, kinderbak-

sel verkoop, straatmuziek, tentoongestelde hobby’s, etc.  

Helaas bleek er te weinig animo qua deelnemers en is dit initiatief komen te vervallen. 

  

9. Wandelclub 

Op 14 maart 2023 is de Wandelclub van start gegaan. Inmiddels heeft zich een vaste kern 

van zo’n 10-12 deelnemers gevormd, die elke dinsdagmorgen om 10:30 uur vertrekken van-

uit het Iepenlaanplantsoen in wisselende aantallen en samenstelling. 

Communicatie vindt via de groepsapp in WhatsApp plaats. 

 

10. Leesclub 

Wijkbewoners konden zich opgeven voor een leesclub. Dat hebben we geweten; meer dan 

twintig wijkbewoners hebben zich opgegeven en op dit moment zijn er drie leesclubs actief.  

   

Wat speelt er in onze wijk? 

1. Uitbreiding mini-bieb. 

Van de mini-bieb, gesitueerd op de hoek Wilhelminastraat-Pr. Beatrixstraat, wordt veel ge-

bruik gemaakt. Besloten is een tweede mini-bieb te plaatsen nabij het Iepenlaanplantsoen.  

Dit is gerealiseerd in 2023. 

 

2. Eenzaamheid. 
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Eenzaamheid is iets van deze tijd en komt overal voor, ook in onze wijk. Wat zouden wij 

hierin kunnen betekenen?  

We hebben hierover contact gezocht met de Gemeente Assen en op 25 mei 2023 met de be-

trokken ambtenaar gesproken. Helaas is door functiewijzigingen bij de Gemeente Assen een 

vertraging opgetreden en we pakken begin 2024 de draad weer op.  

 

3. Historie van onze wijk. 

In de Coronaperiode bleek er onverwacht veel animo voor rondleidingen, bijvoorbeeld in het 

Asser Bos en over de geschiedenis van Assen. In 2023 hebben we deze rondleiding niet ge-

houden; het voornemen is in 2024 weer mee te gaan starten. 

 

4. BOSS (Bewegen, ontmoeten, spelen en sporten) in Assen. 

De Gemeente Assen is vorig jaar begonnen met BOSS en specifiek de speelplaatsen in onze 

buurt. Na enkele bijeenkomsten hebben wij besloten aan dit initiatief niet deel te nemen, 

omdat betrokken bewoners zelf participeren. 

 

5. Verkeersproblematiek. 

Wij nemen deel aan een overlegstructuur met de Gemeente Assen, Fietsersbond en Veilig 

Verkeer Nederland over het verkeersbeleid in het centrum van Assen. Dit beleid raakt ons, 

met name v.w.b. de Zuidersingel. 

 

Verenigingszaken 

1. Ledenaantal. 

Het ledenaantal is de laatste jaren licht gegroeid. Momenteel schommelt het aantal rond de 

340 leden.  

 

2. Stila (Stichting Stimulering Leefbaarheid Assen) 

Deze Asser-stichting heeft als doelstelling het contact in buurten te verbeteren en te stimule-

ren. Wij hebben enkele keren gericht gebruik kunnen maken van de subsidiemogelijkheden 

van Stila. 

 

3. Vergaderingen. 

Het bestuur heeft zes keer vergaderd. Naast de vergaderingen is er regelmatig contact tussen 

de bestuursleden via mail en WhatsApp of kort overleg over een activiteit of issue. 

 

4. Algemene Ledenvergadering 13 maart 2023. 

De ALV van 2023 werd goed bezocht. Na behandeling van de standaardagenda, die hoort bij 

een ALV, een presentatie van Paul Klarenbeek (Coördinator marketing en communicatie van 

het Drents Museum) over de verbouwplannen van het Drents Museum. 
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5. Bestuurswisselingen. 

In 2023 hebben we afscheid genomen van Jolanda Schoenmaker; zij is opgevolgd door Henny 

Többen. 

 

6. Communicatie. 

De vereniging gebruikt verschillende communicatiemiddelen: 

• Website (www.assenoudzuid.nl) 

• Facebook (vervallen per 1 januari 2024) 

• Mail 

• Flyers en nieuwsbrieven. 

De website wordt actief onderhouden en wordt ook regelmatig bezocht. Met Facebook zijn 

we inmiddels gestopt; een groot deel van onze leden maakt hiervan geen gebruik en het ‘in 

de lucht en synchroon houden’ van twee sociale media vergt veel tijd en aandacht. 

Ons mailverkeer kent een meer persoonlijk karakter en wordt uitsluitend aangeboden aan 

leden met een mailadres en heeft als doel leden specifiek te informeren. 

Flyers en nieuwsbrieven worden altijd huis-aan-huis verspreid en zijn belangrijk voor het in-

formeren van al onze wijkbewoners over verschillende activiteiten en ontwikkelingen. 

http://www.assenoudzuid.nl/

